

## PRÉCIEUX CAPRI-CES

-/ Precious Capri-ces



©\_Capri-Antolini Italy



©\_Capri-Antolini Italy

Uniques et enchanteresses, les precious stone de la Collection Capri-Antolini sont synonymes de raffinement extrême. Elles décoorent les lieux avec style et originalité en enrichissant les intérieurs de la sophistication de la pierre.

Plus de 100 variétés de precious stones composent ainsi la collection : améthystes, quartz, agates se transforment en élégants revêtements. Ces pierres, notamment les variétés translucides qui se prêtent à être rétro-illuminées, forment des suggestions chromatiques étonnantes et originales, pour une décoration qui sort de l'ordinaire...

-/ The precious stones from the Capri-Antolini Collection are unique, utterly captivating and synonymous with extreme elegance. They add a touch of style and originality to interiors which are enhanced by the sophistication of stone.

The collection includes over 100 varieties of precious stones, and amethysts, quartz and agates are transformed into stylish coverings. These stones, particularly the translucent varieties which lend themselves to back-lighting, form amazingly original traces of colour, for decoration which is far from ordinary...



©\_Capri-Antolini Italy

La Collection PreciouSwarovski arbore fièrement la signature de Fiona Winter Studio. Des créations Swarovski raffinées, patiemment insérées en relief sur les pierres naturelles par un habile travail artisanal, et qui exaltent la beauté des surfaces. Le summum de l'exclusivité et de l'élégance pour la décoration des espaces.

-/ The PreciouSwarovski Collection proudly displays the Fiona Winter Studio signature. Sophisticated Swarovski creations, patiently inserted in relief on natural stone using skilled craftsmanship, enhance the beauty of the surfaces. The height of exclusivity and elegance for decorating spaces and rooms.

La collection Nacre propose, plus que de simples revêtements, des solutions qui enrichissent les espaces d'effets saisissants. Dans ses versions Large, Small et 3D, cette collection rassemble une sélection de petites pièces en nacre exaltant les tonalités des océans. La Collection 3D a été tout spécialement conçue pour apporter aux surfaces des jeux de lumière et des effets de profondeur extrêmement évocateurs.

-/ The Nacre collection provides more than simple coverings. They are solutions which enhance spaces and rooms to striking effect. In its Large, Small and 3D versions, this collection includes a selection of small pieces of mother-of-pearl exalting the colours of the ocean. The 3D Collection has been especially designed to make light dance upon the surfaces for a highly evocative sense of depth.



©\_Capri-Antolini Italy

Capri-Antolini prouve que la pierre semi-précieuse n'a pas seulement sa place en haute joaillerie, mais permet également de vrais écrans décoratifs, en insertion sur vos murs ou vos sols comme un revêtement. N'hésitez plus et osez le semi-précieux !

Cette collection Capri-Antolini est à découvrir en exclusivité au Showroom Capri, à 15 minutes de Genève.

-/ Capri-Antolini proves that semi-precious stone does not just have a place in luxury jewellery, but also makes for truly decorative settings, inserted into your walls or floors as a covering. Don't wait any longer - be brave and go for the semi-precious look!

This Capri-Antolini Collection can be seen exclusively at the Capri Showroom, 15 minutes from Geneva.

Showroom Capri  
Route d'Arenthon, Impasse des Castors  
ST PIERRE EN FAUCIGNY, France  
+ 33 4 50 03 50 86 – www.capri.fr

